

Issue 38 (10/2012)

## ART APATHY IN HONG KONG

Our Partner Mr. Maurice Lee took part in a RTHK program to discuss “Art Apathy in Hong Kong” on 16 October 2012. He shared a few possible reasons why some of Hong Kong people are not interested in art and culture. The discussion also explored 4 areas: (1) art and life; (2) knowing art; (3) application of art; and (4) art as a personality.

Please click the link :

<http://programme.rthk.hk/channel/radio/programme.php?p=3173&e=194195&d=2012-10-16&m=episode>

Enjoy the program.

## 藝術冷感

本所的合夥人李偉民於 2012 年 10 月 16 日參予香港電台清談節目「講東講西」，討論香港人對藝術冷感的問題。分享了一些可能的冷感理由，並探討 4 個課題：(1)藝術與生活；(2)認識藝術；(3)藝術的應用及(4)藝術和個人素質。

有興趣人士請按此連結收聽：

<http://programme.rthk.hk/channel/radio/programme.php?p=3173&e=194195&d=2012-10-16&m=episode>

*Nothing shall constitute legal advice to any person by Messrs. Maurice WM Lee Solicitors (Tel: (852) 2537 5833) (Website: www.wmleehk.com)*

*No person shall rely on the contents without our prior written consent. We assume no liabilities*

*Copyright © 2012 Maurice WM Lee Solicitors*

*本文所載的內容均不構成李偉民律師事務所 Tel: (852) 2537 5833 (website: www.wmleehk.com) 的法律意見*

*未經我們事先書面同意，任何人不得使用上述內容。本所不承擔有關責任*

*© 2012 李偉民律師事務所版權所有*